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PROTOKÓŁ NR LIII/2023 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 14 grudnia 2023 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecna radna: I. Mędrkiewicz. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

  

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że w dniu 17 listopada 2023 r. Wójt Gminy 

Damnica złożył  wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2023 r. 

2) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2023-2038. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wycofaniem 

porządku obrad wnioskowanych projektów uchwał? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad projektów uchwał zgłoszonych na wniosek Wójta Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Marcin Jarzmicki, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, 

Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy o wycofanie z porządku 

obrad projektów uchwał, został przyjęty. 

 

Kolejny wniosek złożony przez Wójta Gminy Damnica w dniu 8 grudnia 2023r. o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
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Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 

1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu 

na rzecz zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanych projektów uchwał? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg 

powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6”       

w ramach Programu na rzecz zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -

2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Marcin Jarzmicki, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, 

Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały, został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2024 - 2040. 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF na lata 2024-2040, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie WPF na lata 

2024-2040, 

c) dyskusja nad projektem WPF na lata 2024-2040, 

d) uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2024-2040. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2024 rok: 

a) autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Damnica na 2024 rok, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu Gminy 

Damnica na 2024 rok, 
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c) opinia Komisji Budżetu i Finansów o projekcie budżetu Gminy Damnica na 2024 

rok, 

d) dyskusja nad projektem budżetu Gminy Damnica na 2024 rok, 

e) uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2024 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z 

dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i 

Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Domaradz. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na okres od 1 

stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

13. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2023 rok.  

14. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na  okres od 1 

stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz 

zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024.  

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 23 listopada 

2023r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do jego treści. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem w kwestii przebudowy dróg osiedlowych w 

Damnicy. Czy będą tam umieszczone znaki ostrzegawcze A11a mówiące o wypukłości na 

jezdni? Informację ta przekazano już Zastępcy Wójta. Na drogach osiedlowych są dwa 

niebezpieczne miejsca i w żaden sposób nie są oznakowane. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, że komisja, która zajmuje się oznakowaniem dróg na 

terenie gminy prowadzi prace nad aktualizacją oznakowania. 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-

2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 14 grudnia 2023r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Damnica na lata 2024-2040. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radnie nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Następnie Skarbnik J. Michalska odczytała uchwałę Nr 194/g220/F/III/23 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 grudnia 2023r.                  

w sprawie pozytywnej opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 

2024-20340. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do ni niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga jeszcze 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/581/2023 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2024 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica w dniu 14 grudnia 2023r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 

2024 rok. 

 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę Wójta Gminy Damnica w dniu 14 grudnia 

2023r.  do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2024 rok. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radny M. Jarzmicki stwierdził, że tydzień temu tj. 7 grudnia odbyło się wspólne posiedzenie 

Komisji Rady Gminy w temacie projektu budżetu Gminy Damnica na 2024 rok. Co takiego 

stało się przez tydzień, że aż tyle autopoprawek jest? 

Radny M. Jarzmicki poprosił, aby Skarbnik omówiła wszystkie punkty autopoprawki, z czego 

one wynikają? 

 

Skarbnik J. Michalska wyjaśniła każdy punkt treści normatywnej. W punkcie pierwszym 

zwiększa się deficyt tak, jak wcześniej mówiono zwiększa się przychody czyli emisję 

papierów wartościowych o kwotę 596.000 zl. Należy uaktualnić upoważnienia W roku 2023 

nie zaciągamy kredytów w wysokości 860.000 zł. bo nie ma takiej potrzeby. W tym także jest 

modernizacja oczyszczalni ścieków w Damnicy 4,5 mln.zł. z Polskiego Ładu. Było ono 

wprowadzone do budżetu tego roku. Są okienka płatnicze, na które można wnioskować o 

wypłatę tych środków, jeżeli wykonawca wykona częściowo zadanie, które jest podzielone na 

etapy. Wykonawca jakby nie wykonał zadania wiec aplikowanie o środki będzie w styczniu 

jak już wykona zadanie. Wpłyną wówczas dochody w wysokości 4.655.000 zł. Są tam też 

nasze środki, które tez należy przelać wykonawcy. Są to środki, które zostały przerzucone i 

przychody z roku 2023 na rok 2024. Zmniejsza się dług, który powinnyśmy zaciągnąć w 

wysokości 860.000 zł. a zaciągamy 593.000 zł. Ponadto zmienia się rezerwy, ponieważ 

zwiększając dochody i wydatki należy przeliczyć rezerwy. 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem, jak do tej autopoprawki ma się opinia RIO w 

Gdańsku, która została sporządzona 1 grudnia br.? 
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Skarbnik J. Michalska wyjaśniła, że opinia RIO wymagana jest tylko do projektu budżetu. 

Natomiast wprowadzone zmiany będą sprawdzane później jako zmiany do budżetu. Każda 

uchwała i zarządzenie w sprawie zmian w budżecie przesyłane są do RIO w Gdańsku. 

Autopoprawki do projektu budżetu nie są opiniowane. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o odczytanie opinii RIO     

w Gdańsku. 

 

Skarbnik J. Michalska odczytała Uchwałę nr 195/g220/P/III/23 z dnia 1 grudnia 2023r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie pozytywnej 

opinii o projekcie budżetu gminy Damnica na 2024 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów A. Szarłot-Dietrich odczytała pozytywną opinię 

Komisji z dnia  7 grudnia 2023 r. o projekcie budżetu gminy Damnica na 2024 rok. 

Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad projektem budżetu gminy Damnica na 

2024 rok. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił główne założenia projektu budżetu na 2024 rok. 

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie 

projektu uchwały i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Patryk 

Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Obert 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/582/2023 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica na 2024 rok, została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/583/2023 w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, została 

podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/584/2023 w sprawie zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, została 

podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Jarzmicki, Wojciech Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/585/2023 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy części działki nr 233/31 o pow. 0,5661 ha położonej w obrębie 

geodezyjnym Damnica Leśnictwo. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/586/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Projekt uchwały dotyczy części działki nr 11/18  o pow. 0,1891 ha położonej w obrębie 

geodezyjnym Domaradz. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/587/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/588/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na okres od            

1 stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                      

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica na okres od            

1 stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/589/2023 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy Damnica na okres od 1 stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r., 

została podjęta. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż zgodnie z § 22 Regulaminu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Damnica, stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu Gminy Damnica, 

Komisja Rewizyjna składa Radzie Gminy roczne sprawozdanie ze swojej działalności w roku 

poprzednim.  
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Komisja Rewizyjna przedłożyła Radzie Gminy sprawozdanie z pracy za 2023 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Z. Kaźmierski odczytał sprawozdanie z pracy Komisji 

za 2023r. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych z pytaniem, czy sprawozdanie wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na  okres od 1 

stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na  okres od           

1 stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/590/2023 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na  okres od 1 stycznia 2024r. do 30 kwietnia 2024r., została 

podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024.  
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LIII/591/2023 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg 

powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6”       

w ramach Programu na rzecz zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -

2024, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący K. Kozina przekazał informację, że 19 grudnia br. odbędzie się 

nadzwyczajna sesja Rady Gminy Damnica poświęcona zmianom w budżecie na 2023r. 

 

Wójt Gminy poinformował, że w trakcie sesji zwrócił się do Zastępcy G. Kiczmachowskiego 

o uzyskanie informacji związanych z organizacją ruchu na osiedlu w Damnicy. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski poinformował, że jeżeli chodzi o znak informujący o tym, 

ze mamy spowalniacze to w przypadku dróg osiedlowych, zgodnie z zatwierdzonym przez 

Starostę Słupskiego projektem organizacji ruchu zastosowano inne rozwiązanie a mianowicie 

zastosowano znak B43 na każdym z początków wjazdu na osiedle. Znak B43 jest znakiem 

mówiącym o strefie ograniczenia prędkości i w tym przypadku jest to ograniczenie prędkości 

do 30 km/h. Wówczas nie stosuje się znaków ostrzegawczych mówiących o tym, że będzie 

spowalniacz prędkości. 
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Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, że w informacji międzysesyjnej zawarł, że wójt 

napisał pismo do Zarządu Powiatu Słupskiego w sprawie organizacji ruchu na drodze nr 

1135G na odcinku Damnica - węzeł Budy. Dyrektor ZGK w Damnicy otrzymała informację 

w sprawie komisji, która ma się odbyć. 

 

Dyrektor ZGK A. Winsztal poinformowała, że w przerwie uzyskała informację, że komisja z 

Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Słupsku we współpracy z Komendą 

Miejska Policji w Słupsku podjęła działania mające na celu uniknięcie zagrożenia w ruchu 

drogowym i pieszym na odcinku drogi Damnica – Budy. Mają świadomość zarówno Policja 

jak i Starostwo, że istnieje zagrożenie i podjęte zostaną stosowne działania. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas przekazał, że Wójt wspólnie z Zastępcą spotka się w poniedziałek z 

dyrektorem firmy Aldesa, która buduje odcinek drogi ekspresowej Bobrowniki-Skórowo. 

Temat spotkania związany jest z brakiem współpracy tej firmy z naszą gminą, ponieważ po 

naszych drogach gminnych bez porozumienia następuje transport kruszywa m.in. kruszywo 

jest przewożone na węzeł kolejowy w Damnicy. Dlatego będziemy starać się podpisać 

stosowne porozumienie w sprawie odnowienia dróg, po których odbywa się transport. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił uwagę, że podobna sytuacja ma miejsce w Zagórzycy, 

gdzie sznur samochodów stoi z jednej i drugiej strony drogi. 

 

Sołtys T. Wiński zwrócił się z pytaniem, czy w nowym budżecie na 2024r. planuje się 

budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Łebieniu i Strzyżynie?  

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że Gmina będzie aplikować o środki zewnętrzne        

z KPO, ponieważ budżet gminy nie jest w stanie na przyszły rok prowadzić kolejnej 

inwestycji. Natomiast jest koncepcja jeżeli chodzi o Strzyżyno, większy problem jest z 

miejscowością Łebień. Jednak jest nadzieja, że i ten problem rozwiążemy, jeżeli pojawią się 

środki zewnętrzne. Wówczas te dwie miejscowości, które pozostały jeszcze bez kanalizacji 

zostaną zrealizowane. 

 

Sołtys J. Borak przedstawił problem zanieczyszczania drogi przez ciężkie pojazdy firmy, 

które parkują na poboczu drogi wzdłuż boiska. Po wjeździe z pobocza na asfalt wnoszą 

między kołami dużo błota, co powoduje, że na asfalcie powstaje tzw. błoto poślizgowe. 

Utrudnia to bardzo mieszkańcom poruszanie się tą drogą. Czy można ewentualnie rozważyć 

utwardzenie tego pobocza kruszywem, aby nie tworzyło się tam błoto? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że rozmawiał z Dyrektor ZGK w Damnicy w sprawie 

nowych dróg i jest stwierdzenie takie, że skoro zostały publiczne pieniądze włożone w drogi 

to nie może być tak, że teraz ktoś budując inne te drogi niszczy. Stąd też wystąpimy o 

oznaczenie zakazu wjazdu tam ciężarówek. Gmina ma dochody z tego tytułu, bo firma NDI 

ma pomieszczenia biurowe w obiekcie i zatrudnia ponad 40 osób. Część środków zostanie     

w Domaradzu m.in. na remont tego starego obiektu, jeżeli Rada Gminy wyrazi zgodę. Ze 

środków tych trzeba będzie także opłacić ok. 14 tys.zł. rocznie wyłączenie z produkcji rolnej 

boiska, o które wnioskował także Pan Radny. Dlatego bardzo dobrze, że firma ta jest              

w Domaradzu. Natomiast nie może być tak, jak mówi Pan sołtys, że jest to bardzo uciążliwe 

dlatego też zajmiemy się tą sprawą. 
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Sołtys J. Mielewczyk zwrócił się z pytaniem do Dyrektor ZGK w Damnicy o lustro drogowe 

przy ulicy Ogrodowej i Kasztanowej, o które pisał podanie. Czy będzie zamontowane? Sołtys 

uzyskał informację, że będzie to zrealizowane przy modernizacji dróg osiedlowych. 

 

Dyrektor ZGK w Damnicy poinformowała, iż otrzymała notatkę z Wydziału Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Słupsku, w której wskazuje się, że zamontowanie lustra 

drogowego w tym miejscu jest niezasadne. 

 

Sołtys J. Mielewczyk, jako sołtys i mieszkaniec miejscowości Damnica podziękował Radzie 

Gminy i Wójtowi Gminy za decyzję o przebudowie dróg osiedlowych w Damnicy. 

Mieszkańcy wyczekiwali tej inwestycji i są bardzo zadowoleni ze zmian. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas także podziękował sołtysowi J. Mielewczykowi oraz sołtysowi      

W. Francuzowi za to, że jako sołtysi wspomagają Wójta w jego działalności oraz                     

w inwestycjach drogowych, które są realizowane. Inwestycja na osiedlu w Damnicy była 

bardzo trudną inwestycją, ponieważ wynikło wiele problemów, które na bieżąco trzeba było 

rozwiązywać. 

 

 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:45 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady LIII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


